参赛报名表
	基本信息

	姓名
	
	部门
	
	工号/学号
	

	联系电话
	
	邮箱
	

	课题组负责人
	
	报名项目
	

	提交参赛材料

	1. 海报 □ _____ 份
1. 动画 □ _____ 份
1. 视频 □ _____ 份
1. 其它 □（请注明）_________

	课题组负责人意见：


年    月    日



备注：
1. 每个课题组推荐不超过3人参选用户，提交《参赛报名表》科学与工程计算中心邮箱：ccse@sustech.edu.cn,邮件标题注明：【参赛报名】院系-课题组-姓名；
2.提交的材料需包含展示材料和辅助文字说明材料，展示材料可以是海报（60cm*90cm，像素不小于300dpi）、动画、视频文件等（研究论文除外）。辅助文字说明材料应在1页A4纸以内（1000字以内），中英文都可以。
注：提交的参选材料应研究主题鲜明、研究意义明确、计算方法先进、表达清晰简洁。展示材料应以海报、动画为主，可以添加微量文字说明。海报格式需为 .ps, .eps, .pdf, .jpg,和.png。分辨率为300 ~ 600 dpi。如果是课题组已发表的研究成果，需要标明出处。说明材料应包含研究背景、研究目的、研究方法和研究结果等。


                    
  Registration form

	Basic Information

	   Name
	
	Department
	
	SID
	

	Phone
	
	E-mail
	

	PI Name
	
	Entry project
	

	Submit materials

	1. Poster □ _____ 
1. Animation □ _____ 
1. Video □ _____ 
1. Other □ _________

	Opinions of the PI：


                                      Date：    



[bookmark: _GoBack]Notes:
1. Each research group recommends no more than 3 users to apply for the awards, by submitting the "Application Entry Form" (see Attachment 1) to the CCSE email: ccse@sustech.edu.cn, with the subject of the email as: Registration-Department-Research Group-Name; deadline for submission: November 30, 2020.
2. The submitted materials must include display materials and auxiliary text description materials. The display materials can be posters (60cm*90cm, pixels not less than 300dpi), animations, video files, etc. (besides research papers). The supporting text should be within 1 page of A4 paper (within 1000 words), and could be written in either Chinese or English.
Remarks: The submitted materials should contain clear research topics, a statement of research significance, advanced computational methods, and concise explanation and description. The display materials should be mainly posters and animations, with concise text descriptions. The poster format must be .ps, .eps, .pdf, .jpg, and .png. The resolution should be 300 ~ 600 dpi. If it is a research result published by the research group, the reference should be indicated. The explanatory materials should include the research background, research purpose, research methods and research results.



